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Rada Miejska w Jasieniu 
Radni - Sesja 

Protokół nr 44/2022 

XLIV Sesja w dniu 3 listopada 2022 

 
Obrady rozpoczęto 3 listopada 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:23 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Waldemar Bednarski 
2. Anna Dzienisz 
3. Tadeusz Hoda 
4. Piotr Karalus 
5. Zbigniew Kruszyński 
6. Elżbieta Maćko 
7. Michał Rewaj 
8. Danuta Rudnikowicz 
9. Marcelina Słomkowska 
10. Danuta Stackiewicz 
11. Krzysztof Stefański 
12. Zbigniew Walczak 
13. Zbigniew Witkowski 
14. Karolina Wujda 
15. Sebastian Zysk 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 10.00 otworzył obrady XLIV sesji 
Rady Miejskiej w Jasieniu. 

 
 
2. Sprawdzenie obecności 

Radni Rady Miejskiej w Jasieniu obecni na sesji zaznaczyli swoją obecność w 
tabletach oraz podpisali listę obecności. 
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3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z posiedzenia 

komisji. 
6. Informacja o odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji. 
7. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania z budżetu Gminy 

Jasień dotacji celowej  na zadania związane z rozwojem rodzinnych 
ogrodów działkowych, przeznaczonych na budowę lub 
modernizacje infrastruktury ogrodowej, sposobu ich rozliczania 
oraz sposobu kontroli wykonywana zleconego zadania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie zadania organizacji 
zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu żarskiego  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Gminy Jasień do roku 2023 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości w roku 2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportu w 2023 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Jasień na 2022 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Jasień na lata 2022 - 2035 

15. Wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

 
 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Okres sprawozdania obejmuje od 6 października br. do 3 listopada 2022 r. 

- 7.10.br – negocjacje z ZNP, 
- 10.10.br. – wyjazd do Urzędu Marszałkowskiego w Gorzowie Wlkp. 
- 12.10.br – Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Jasieński SIM, 
- 13.10.br. – udział w apelu z okazji Dnia Nauczyciela w szkołach podstawowych 
w Jasieniu i w Wicinie, 
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- 15.10.br – nadanie sztandaru dla Koła Łowieckiego „OSTĘP” oraz uroczystości 
z okazji 60 lecia tego koła, 
- 17.10.br – udział w apelu z okazji Dnia Nauczyciela w Przedszkolu 
Samorządowym w Jasieniu 
- 18.10.br – podpisanie umowy z PUM Gubin na wywóz nieczystości stałych z 
terenu naszej Gminy oraz podpisanie aktów notarialnych, 
- 19.10.br – spotkanie w Starostwie Powiatowym na temat przewozów oraz 
spotkanie z Zarządami wspólnot z ul. XX Lecia i ul. Wąskiej, 
21.10.br – spotkanie z dyrektorem Departamentu Urzędu Marszałkowskiego na 
temat  „Kolej+” oraz narada u wojewody w sprawie węgla, 
22.10.br – udział w Dniu Seniora w Zabłociu, 
23.10.br – udział w 25- leciu pracy artystycznej Krzysztofa Koniarka, 
26.10.br – uczestnictwo w Dniu Seniora w MGOK w Jasieniu, 
27.10.br – udział w posiedzeniu komisji oraz nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
W sprawach, które radnych bardziej interesowały Burmistrz rozwinął szerzej. 
Między innymi o kolei ponieważ Burmistrz liczył, że kolej będzie przystosowana 
dla przedsiębiorców aby mogli wywozić swoje towary, a mówi się , że ma to być 
tylko szynobus. Na pytanie r. Z. Witkowskiego czy wchodzimy w to zadanie bo 
jak wcześniej zrozumiał to Gmina miała nie wchodzić.  Burmistrz wyjaśnił jeżeli 
będą budowane bocznice kolejowe przy zakładach pracy to wchodzimy jeżeli 
wszystko będzie tylko pod szynobusy to nie. Ciekawe jest to, ze Urząd 
Marszałkowski planuje peron na ul. Przemysłowej, a PLK planują peron na 
obecnym peronie. Nasz dotychczasowy wkład to 50.000 zł przeznaczone na 
koncepcję. U wojewody rozmowy dotyczyły węgla, czy gmina będzie 
zainteresowana zabezpieczeniem węgla dla mieszkańców.  Dopiero ujednolicono 
druki, na których mieszkańcy składają zapotrzebowanie. Burmistrz już rozmawiał 
z firmą (Halczuk -junior), która miałaby się tym zajmować i potwierdziła, że jest 
zainteresowana. Zainteresowanie postępem SIM.  Burmistrz A. Kamyszek 
poinformował, że wszystko idzie w dobrym kierunku. Na ukończeniu jest projekt 
i wiosną ma być rozpoczęcie budowy. Na pytanie radnej Burmistrz 
poinformował, że Prezesem spółki SIM jest Andrzej Bakalarz, który jest 
równocześnie projektantem. Burmistrz poinformował radnych, że złożone zostały 
dwa wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych są to: ul. Akacjowa w Jasieniu 
i droga w Roztokach. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Karalus zapoznał radnych czym 
zajmowała się komisja na swoim posiedzeniu :  

1. Analizą informacji na temat wykonanych przyłączy wodno-
kanalizacyjnych realizowanych w ramach projektów w latach 2019-2021 oraz 
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ilości wykonanych przydomowych oczyszczalni nieczystości płynnych i kosztów 
ich realizacji. 

2. Kontrola środków finansowych przeznaczonych na utrzymanie 
oczyszczalni ścieków w Jasieniu. 

Po odczytaniu protokołu przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
rozmawiano na temat przyłączeń mieszkańców do kanalizacji miejskiej. 
Burmistrz poinformował, że dwukrotnie wysyłano pisma o możliwości 
podłączenia mając na uwadze konieczność uzyskania efektu ekologicznego. 

 
 
6. Informacja o odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji 

Burmistrz A. Kamyszek odczytał treść informacji jaką otrzymała radna Danuta 
Stackiewicz na interpelację zgłoszoną na XLII sesji RM. Dodatkowo Burmistrz 
A. Kamyszek poinformował, że odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym 
19.10.br w sprawie kurzów autobusów z firmą Feniks. Przez m-c Sprawdzono 
kurs autobusu Tuplice – Lubsko przez Nową Rolę i na przestrzeni tego miesiąca 
przejechało 4 osoby. Z takiego kursu rezygnujemy. Najbardziej interesuje kurs 
dowożący młodzież do szkoły tj. Lubsko – Lubsko z propozycją aby w Wicinie 
kierował się do Roztok – Bieszków i Świbna oraz kilka autobusów w stronę Z. 
Góry i taki wniosek został złożony do Urzędu Marszałkowskiego, który 
dofinansowuje kursy autobusów. W obecnym czasie gdzie w powiecie jest więcej 
samochodów niż mieszkańców trudno robić starania na kurs gdzie jadą 2,3 osoby. 

 
 
7. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 

  Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania z budżetu Gminy Jasień 
dotacji celowej na zadania związane z rozwojem rodzinnych ogrodów 
działkowych, przeznaczonych na budowę lub modernizacje infrastruktury 
ogrodowej, sposobu ich rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywana 
zleconego zadania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały Nr XLIV/284/2022 w sprawie zasad udzielania z budżetu 
Gminy Jasień dotacji celowej na zadania związane z rozwojem rodzinnych 
ogrodów działkowych, przeznaczonych na budowę lub modernizacje 
infrastruktury ogrodowej, sposobu ich rozliczania oraz sposobu kontroli 
wykonywania zleconego zadania.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, 
Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, 
Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, 
Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (2) 

Anna Dzienisz, Marcelina Słomkowska 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Żarskiemu na dofinansowanie zadania organizacji zbiorowego transportu 
publicznego na obszarze powiatu żarskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak z uwagi, że projekt był omówiony 
na wspólnym posiedzeniu komisji RM oprócz projektu uchwały odczytał również 
uzasadnienie do uchwały z uwagi na transmisję. 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLIV/285/2022 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie zadania organizacji 
zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu żarskiego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, 
Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, 
Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, 
Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (2) 

Anna Dzienisz, Marcelina Słomkowska 

 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Gminy Jasień do roku 2023 

Przedstawiciel firmy 4 CS Pan Jakub Tyliszczak, która przygotowała Lokalny 
Program Rewitalizacji Gminy Jasień do roku 2023 przedstawił radnym 
prezentację. W dokumencie tym są ujęte: diagnoza, cele i przedsięwzięcia. W 
przyszłym roku będzie opracowywany program na lata następne. Program taki 
pokazuje co jest do rewitalizacji (przywracanie do życia) i aby móc sięgnąć po 
środki zewnętrzne. 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLIV/286/2022 w sprawie przyjęcia Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Gminy Jasień do roku 2023.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, 
Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, 
Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, 
Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (2) 

Anna Dzienisz, Marcelina Słomkowska 

 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości w roku 2023. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji RM radni omówili propozycje stawek 
podatków na 2023 r. i ustalone kwoty zostały wstawione do projektu uchwały. 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLIV/287/2022 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości w roku 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, 
Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, 
Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, 
Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (2) 
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Anna Dzienisz, Marcelina Słomkowska 

 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportu w 2023 roku. 

 
 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLIV/288/2022 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportu w 2023 roku. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, 
Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, 
Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, 
Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (2) 

Anna Dzienisz, Marcelina Słomkowska 

 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Jasień 
na 2022 r. 

Z uwagi jak to zawsze bywa od czasu posiedzenia komisji do sesji zawsze są 
jeszcze potrzebne zmiany w budżecie. Wobec powyższego Skarbnik Gminy A. 
Woźniak przedstawiła projekt uchwały z omówieniem proponowanych zmian. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLIV/289/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Jasień na 2022 r.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bednarski, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał 
Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (2) 

Anna Dzienisz, Marcelina Słomkowska 

 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej 
Gminy Jasień na lata 2022 – 2035 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLIV/290/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Jasień na lata 2022 - 2035.  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy A. Woźniak. Zmianę WPF 
wymusił załącznik przedsięwzięcia. Najważniejszą informacją są wskaźniki. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bednarski, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał 
Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (2) 

Anna Dzienisz, Marcelina Słomkowska 

 
 
15. Wolne wnioski. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej E. Maćko w imieniu mieszkańców 
zwróciła się o dodatkowe pojemniki na papier. Obecnie mają postawione piękne 
boksy na osiedlu i tylko jest potrzeba zwiększenia pojemników jak wspomniała. 
– r. Z. Kruszyński poruszył problem ścieżki rowerowej Jasień – Lubsko, która 
obecnie jest bardzo uczęszczana w godzinach porannych, a jest bardzo 
niebezpiecznie szczególnie przy białym mostku. Burmistrz A. Kamyszek 
wyjaśnił, że została przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich ale nie chciałby 
teraz poruszać tego tematu ponieważ mają być działania dotyczące obwodnicy i 
wtedy również będą działania dotyczące ścieżki rowerowej. 

- r. Z. Kruszyński nawiązał do sytuacji z soboty, gdzie w Jasieniu odbywał się 
mecz , który zabezpieczało bardzo dużo Policji. Czy nie zostało uszkodzone 
mienie i czy nie było zakłócenia porządku publicznego. Burmistrz poinformował, 
że nie było żadnego zniszczenia mienia i zakłócenia porządku publicznego. 
Chociaż Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że wulgaryzmy były jak to na 
meczu. 
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- r. P. Karalus zwrócił uwagę na problem tj. skrzyżowanie przy Urzędzie 
Miejskim. Samochody z ul. XX – lecia jak skręcają w ul. Obrońców często nie 
sygnalizują tego, jak sygnalizują to nie wiadomo czy skręca w ul. Obrońców, czy 
też w ul. Przemysłową. Chodzi o to aby osoby mające uprawnienia prawidłowo 
oznakowali je. 

 
16. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

      Po wyczerpaniu porządku obrad XLIV sesji RM Przewodniczący Rady 
Miejskiej o godzinie 12.23 zamknął obrady. 

 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Jasieniu 

/-/ Zbigniew Walczak 
 


